
 

Mødereferat 

Mandag d. 19. juni 2023 

kl. 19:00-21.30 

Sted: Kielsbjervej 

VBIF 

 

Indkaldt af: 

 

Karsten J. Schmidt Referat af:  

Mødetype: 

 

Bestyrelsesmøde Observatører:  

Ordstyrer: 

 

   

 

Deltagere: 

 

 

Kirsten Billund, Anna L. Pedersen, Klavs Albertsen, Tine Holm, Elin Moldt, Morten 

Lorenzen, Karsten J. Schmidt, Anders Andersen, Jens Hamann, Leoni Kristiansen 

 

Læs venligst: 

 

 

Medbring venligst: 

 

 

 

Dagsorden: 

Tid Emne Referat Ansvarlig 

19.00 1) Godkendelse af dagsordenen Godkendt  

 2) Åben for tilføjelser Bænke/parkering  

 3) Gennemgang af referatet Ok  

 4) Generel orientering Bladet har deadline 23. juni.   

Tobaksfri idrætsforeninger, der er to bannere der skal 

sættes op et sted der er synligt. Det er en opfordring til 

at vi er tobaksfri på sportspladsen.  

Karsten 

 5) Årshjul  Karsten 

 6) Nyt fra udvalgene – herunder 

bestyrelsen 

Fodbold: Forårs sæsonen er ved at nå sin ende, der har 

været tryk på de sidste måneder, hvor alle trænere har 

ydet en kæmpe indsats. Og alle andre frivillige omkring 

fodbolden i VBIF har været i gang. Der er blevet spillet 

mange kampe, hvor vi har bestilt dommere til de fleste, 

det er gode penge vi giver ud. Det giver ro til at tage 

nogle af alle de andre opgaver.  

FVB-senior var meget tæt på oprykning, men det lykkes 

desværre ikke i år. Men deres sidste hjemmekamp i 

fredags i Bovrup, var et sandt tilløbs stykke. Omkring 

150 mand havde fundet vejen til stadion, hvor der var 

en rigtig god stemning trods nederlag. Vores andre 

børnehold oplever ligeledes stor opbakning på 

hjemmebane. 

 

Lars Peter er ved at udleverer det sidste af årets klubtøj, 

som jo er en del af kontingentet. Det bliver et flot syn i 

Alle 



lokalsamfundet med alle de flotte blå bluser. 

 

Jeg har netop tilmeldt hold til BNS cup i august og ETU 

stævnet i Rødekro i september. De plejer at være to 

gode dage for VBIF. 

Turnerings holdene er også tilmeldt til efteråret. Vi får 

endnu et hold der skal prøve kræfter som 11 mands 

hold. 

Vi er blevet kontaktet af kommunen, de kunne godt 

tænke sig, hvis vi evt. vil være " forsøgs klub" med GPS 

styret robotter. Vi har sagt ja tak. 

Jeg holder bane møde med kommunen d. 28.6, hvor vi 

både skal se på Varnæs og Bovrup stadion. 

VBIF var repræsenteret med ca. 45 deltager da 

sønderjyske inviterede til samarbejdes klub dag. det 

havde været en god tur. 

Vores fodboldturnering ved byfesten om søndagen var 

igen en god dag, med mange hold og folk på pladsen. 

Meget snart er det sommerferie, det skal alle nyde, så 

de er klar til fodbolden igen i august. 

 

SUP: Der er ikke stor tilslutning til vores voksen hold og 

vi bliver nød til at aflyse.  

I år vil vi kun fokusere på ungdomsholdet som er så 

godt som fyldt. 

Vi skal se på hvordan det kan ændres til næste år så vi 

rammer flere interesserede.  

 

Løb: Alt går der ud af - vi sendte en god folk VBIF’er til 

Royal Run og vi har haft nogle gode træninger som 

endte med fælles spisning.  

 

Kajak: Vi har lige afsluttet et hold nybegyndere. 13 stk. 

Desuden er vi 16 på mandagsholdet og 49 på 

torsdagsholdet. 

Vi var 86 medlemmer i 22, så en lille tilbagegang. 

Det fine vejr medfører god tilslutning. Vi var 26 kajakker 

der krydsede over til Skarrev torsdag aften i omtrent 

havblik. 

Vi har modtaget den nye container. Den står inde på det 

gamle EV område hvor PN smeden sætter hjul og træk 

på. Det indvendige står vi selv for. 

Vi tænker at vi vil dele den grønne container med SUP. 

Vi vil gerne stadig have nogle kajakker liggende der. 

Varnæs fællesskov er indforstået med at vi har 2 

containere stående. 

Økonomisk er kædeforankring af flydebroen afsluttet.  

Vi har modtaget 8000 kr. fra Trygfonden til 

1.hjælpskursus, som bliver afholdt 24 sept. i klubhuset. 



Anders har opsat den første bænk på sportspladsen, den 

er blevet super fin.   

20.00 Pause  Alle 

20.10 7) Sommerfest i præstegården Afholdes fredag d. 18. august – det praktiske tager vi 

næste gang.  

Karsten 

20.30 8) Byfest Godt vejr, mange mennesker, super godt.  

Måske en artikel/lille skriv til bladet omkring byfesten – 

Anna finder ud af noget.  

Dankort terminal / alternativ til mobilepay diskuteret. 

God ide at teltet kommer ned allerede søndag, hvor der 

er flere hænder – der sker noget i en fart når flere tager 

fat.  

Anna 

20.45 9) Flag + Beach flag Morten bestiller det vi skal bruge, ud fra de ønsker der 

er givet.   

 

21.00 10) Opdatering af VBIF folder Har vi måske noget liggende fra tidligere?   

Til tilflyttere/ hjemmeside mm.  

Rykker punktet til næste møde 

 

21.15 11) Evt. Renovering af klubhuset, hvis vi skal have noget lavet 

skal vi tænke over hvad/hvordan/pris/søgning af 

fonde/tilskud. Med på møde næste gang.  

Udendørsbelysning skal vi have kigget på. Morten 

undersøger mulighederne. 

 

Måltavle er et ønske i Bovrup. Elin undersøger pris mm.     

 

Folie reklame for sponsorer, undersøges af Jens. 

 

Bestyrelses kajak/SUP onsdag d. 9. august kl. 17.00 

 

 

 

Praktiske forhold: 

 

 

Bilag: 

 

 

 

Næste møde: 

 

15. august, 19. september, 25. oktober, 23. november 

Punkter til 

kommende møder: 

Forsikringer, sommerfest i præstegården, renovering klubhus, folder VBIF 

 


